
 

 

ACTA DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE POBLE 

Identificació de la sessió:  
 
Data: 2 de juny de 2016 
Inici:  21 h 
Fi: 22:40 h 
Lloc : Unió Batllorienca 
Caràcter de la sessió: ordinari 
 
Assistents: 
 
Presidenta :  M. Helena Lagarda Planas 
  

Carme Luis Puig  particular 
Jordi Gómez Barrero  particular 
Joaquim Pagès Oliver  particular 
Dídac Heredia Heredia  particular 
Berta Martín Garcia  particular 
Jofre Jovellar Ortega  particular 
Anaïs Medina Terradas  particular 
Anna Oliver Torrent  particular 
Rosa Pizarro Gómez  AMPA Escola Montnegre 
Lluís Prat Pineda  Club Esportiu La Batllòria 
Rosa Forné Geli  patronat de la gent gran 
Joan Ridorsa Juhé   “ “ 
 

Secretària: Àngels Berenguer Puig 
 
Han excusat l’assistència el Sr. Jordi Comajuan. 
 
També assisteixen a la reunió la Sra. Míriam Teruel Navarro, en representació del grup 
municipal del PSC i la Sra. Cristina Gálvez, en qualitat de públic. 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Informació de la presidenta 
3. Informació de les comissions 
4. Torn obert de paraula 

 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
La senyora presidenta del Consell de Poble de La Batllòria obre la sessió a les 21:00 h. 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
La Sra. presidenta pregunta als membres del Consell si han rebut i llegit l’esborrany de l’acta 
del dia 5 de maig de 2016 i si han de fer alguna observació. 

El Sr. Prat comenta que ell assisteix al Consell en qualitat de representant del Club Esportiu La 
Batllòria i a l’esborrany de l’acta hi consta que ho fa a títol particular.  



 

 

Es pren nota per esmenar-ho.   

En no formular-se cap objecció més, per unanimitat dels membres presents, s'acorda 
l’aprovació de la referida acta. 

2. Informació de la presidenta 
 
La Sra. presidenta explica que ja s’ha començat a treballar amb la Comissió de l’Escola 
Montnegre, per tal d’enfortir l’àmbit familiar i educatiu. Es faran reunions mensuals amb 
l’educador social de Riells i Viabrea, les tècniques d’Educació de l’Ajuntament, l’equip directiu 
de l’Escola i ella mateixa.  
 
Tot seguit, comenta que les baranes del cementiri ja estan col·locades, tal com s’havia 
compromès l’Ajuntament, com a primera mesura d’arranjament de l’espai del cementiri. 
 
També explica que s’estan mantenint converses amb el Consell Comarcal pel que fa el bus 
escolar. Es va demanar que calia posar un bus més gran per fer aquest servei, però, de 
moment, el Consell Comarcal no hi sembla massa predisposat. La despesa corresponent a 
aquest servei s’assumeix entre el l’Ajuntament, les famílies dels alumnes i el mateix Consell. 
Seguirem lluitant –diu- perquè ens posin aquest bus més gran. 
 
Properament es farà la reunió entre l’Ajuntament, l’AMPA de l’Escola Montnegre i la direcció de 
l’Escola per parlar del cobriment de la pista. De moment, encara no hi ha el projecte fet, però, 
en principi, la idea és cobrir-la només per dalt. El pressupost per aquesta obra està aprovat per 
l’exercici 2017. 
 
La Sra. Pizarro, com a representant de l’AMPA de l’Escola Montnegre, proposa que també hi 
sigui present a la reunió un representant de la Comissió d’Esports del Consell de Poble. El Sr. 
Jovellar diu que ja hi anirà ell.  
 
La Sra. Pizarro apunta que l’objectiu d’aquesta reunió és motivar la comunitat educativa, tot 
fent-los visualitzar que hi ha el compromís de tirar endavant aquest projecte.   
 
A continuació, pregunta per què no es tanca la porta de la pista ? 
 
La Sra. presidenta respon que, de moment, no es tancarà. Després de parlar-ne amb 
l’inspector de la Policia Local, aquest va manifestar que la patrulla no podia assumir aquesta 
tasca, perquè no es poden comprometre a tancar aquest equipament cada dia a l’horari 
proposat.  
 
Després de debatre-ho, es proposa tornar-ne a parlar amb l’àrea de Seguretat Ciutadana per 
mirar de buscar una solució i que la pista es pugui tancar, encara que no sigui cada dia a la 
mateixa hora, sinó a partir d’una hora determinada. 
 
Tot seguit, la Sra. presidenta també informa d’un nou projecte previst per aquest mes de juny. 
Es tracta d’un projecte musical per captar gent jove i no tan jove. Es faran activitats a la Plaça 
de l’Església 4 dijous de juny i 1 de juliol a la tarda. L’objectiu d’aquesta proposta musical és fer 
cohesió, tot fomentant la participació ciutadana. Volem, doncs, dinamitzar aquest espai de 
trobada i ens agradaria que ens féssiu arribar propostes de què es pot fer, com es pot fer i com 
en podem fer difusió perquè la gent s’animi i hi participi. 



 

 

També comenta que en breu es publicaran les bases per la plaça de conserge de l’Escola. La 
provisió de la plaça es farà mitjançant concurs-oposició obert.  
 
S’acorda deixar la propera sessió de la comissió permanent per l’1 de setembre i saltar així la 
sessió prevista pel mes d’agost.  
 
 
3. Informació de les comissions 
 
Comissió d’Espai Públic i Seguretat Ciutadana 
 
La Sra. Medina comenta que la neteja de la via públic continua sent deficient. Hi ha espais amb 
molta brutícia acumulada, com la zona de les Ferreries. Caldria tenir més cura d’aquest espai i 
del seu entorn.  
 
La Sra. Oliver afegeix que la zona dels camps de davant de la INACSA també està molt 
deixada; hi ha moltes herbes i això suposa un alt risc d’incendi. S’hauria de requerir al 
propietari que ho netegés.  
 
El Sr. Jovellar comenta que els veïns del Safareig s’han queixat del soroll i l’incivisme d’alguns 
joves que sovint es reuneixen en aquella zona. 
 
La Sra. Pizarro comenta que hi ha prevista una nova “Batalla de gallos” per la Festa Major i que 
es farà precisament a la zona del Safareig.  
 
Després de debatre-ho una bona estona, es proposa que en properes ocasions seria millor 
buscar un  altre espai per fer aquest tipus d’activitats, ja que, a vegades, generen algun aldarull 
i molèsties als veïns.  
 
Comissió de Comunitat 
 
El Sr. Ridorsa explica que dilluns passat hi va haver una reunió entre l’àrea de Comunitat i la 
gent gran de La Batllòria i es va acordar fer un curtmetratge filmat a La Batllòria amb els 
ciutadans i ciutadanes que hi vulguin participar. Qui hi estigui interessat només ha d’apuntar-se 
i proposar què vol fer i/o explicar. El rodatge es farà durant 4 o 5 setmanes, a partir de 
setembre. 
 
4. Torn obert de paraula 
 
La Sra. Pizarro comenta que la Policia ja no ve a les entrades i sortides de l’Escola i pregunta 
quan està previst que comenci l’agent cívic i quines funcions tindrà. 
 
La Sra. presidenta explica que ja va recollir totes les propostes dels membres del Consell pel 
que fa les tasques de l’agent cívic. La persona que s’incorporarà properament farà més tasques 
que l’anterior. 
 
Es comenten algunes queixes pel que fa la via pública : les arrels dels arbres estan arrencant la 
vorera del carrer Ramon y Cajal (Royal Park); hi ha alguns forats que caldria tapar al carrer de 
les Escoles, a l’alçada del núm. 22 i a la Ctra. Nova. 



 

 

També s’esmenta la possibilitat de tancar el carrer Major al trànsit de vehicle, encara que sigui 
en un determinat horari. Es podria fer una prova pilot, quan s’incorpori el nou agent cívic, 
col·locant una pilona i veure si és una bona mesura. Es proposa traslladar la proposta a 
l’Ajuntament perquè en valori la viabilitat.  
 
Finalment, la Sra. Pizarro diu que el dia 18 de juny es farà el Final de curs de l’Escola i s’han 
organitzat diverses activitats, dinar, inflables, música i DJ, etc. Tothom hi està convidat.  
 
 

***** 

Atès que no hi ha més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22:40 hores i s’estén la 
present acta amb el vistiplau de la senyora presidenta. 

 
La secretària de la sessió    Vist-i-plau 
Àngels Berenguer Puig     La presidenta del Consell de Poble 
       M. Helena Lagarda Planas 


